



香港女童軍總會

The Hong Kong Girl Guides Association

新德倫繩網設施參加者聲明書

Sandilands Rope Course Disclaimer Form

請填妥下列各資料，並仔細閱讀各項內容及於下方簽署作實，完成後請於參加繩網活動前將此正本交回香港女童軍總會。(如參加者未滿十八歲，必須由參加者的父母或監護人簽署此聲明書)

Please read this disclaimer form carefully and sign and return it to The Campsite & Property Department of The Hong Kong Girl Guides Association before the date of Rope Course Activity. (If participant aged under 18, this disclaimer form need to be completed and signed by his/her parent or guardian)

活動日期 Date of Activity : _____ 參加者姓名 Name of Participant : _____

年齡 Age : _____ 聯絡電話 Tel No. : _____

緊急聯絡人姓名/電話 Emergency Contact Person & Tel no. : _____

* 家長/監護人姓名 Name of parent/guardian : _____

* 家長/監護人聯絡電話 Tel No of parent/guardian: 手提 mobile _____ 住宅 home _____

***適用於 18 歲以下參加者 For participant aged under 18**

聲明 Declaration

本人於下列簽署以聲明本人/敝子女_____ (參加者姓名)的健康狀況足以應付新德倫山莊之繩網活動，如因本人/敝子女之疏忽，或沒有依從教練指示，或健康及體能欠佳而引致任何意外、傷亡，香港女童軍總會則無須負上任何責任。

I sign below and declare that I / my child _____ (name of participant) is physically fit and suitable to participate in the above activity. The Hong Kong Girl Guides Association shall not be liable for any accident which I / my child may suffer in this activity, if the cause of accident is due to my / his / her own negligence, disobey the instructor or inadequacy in health and fitness.

日期 Date :

參加者 / 參加者之家長或監護人簽署

Signature of Participant / Guardian :

*有關個人資料只應用於此次活動，並不作其他用途 All personal data only be used in this activity, not for any other purposes

.....
審核人簽署 Countersigned By :

團體負責人
Unit In-charge Person

教練
Instructor

營地管理員
Campsite Staff